# 2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 工口水升于不同區门工				
	本週主日 This Sunday 2/06/2022	下週主日 Next Sunday 2/13/2022		
中文主席 English Presider	張文迪	蔣洪平		
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	陳 瑛	方向		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	Raymond Jiang	Daniel Wang		
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	鲁 锋/闞月紅	劉砥中/文 艶		
托兒 Nursery	徐慧君	黄雯茗		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	孔維秀, 谢 慧	吳永佳, Jennifer C		
Lunch Serving	祝 平, Jane Zhu	Abigail,邱鈺媛		
清潔同工 Cleaning	熊就豪, Ace Liu	劉砥中, Shawn		
保安 Security	劉偉衡	蔣洪平		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Dec. Income	Dec. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	<b>\$</b> 5, 520. 00	\$15, 349. 00	\$19, 009. 56	\$11, 317. 92
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	<b>\$</b> 236. 35
宣道 Missions	\$950.00	\$2, 450. 00	\$5, 108. 00	\$4, 586. 68
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - February, 2022:

你們作妻子的,當順服自己的丈夫,如同順服主。(以弗所書 Eph. 5:22)你們作丈夫的,要愛你們的妻子,正如基督愛教會,為教會捨己。(以弗所書 Eph. 5:25)

牧師 Pastor			
程保治 Jeff Cheng			
Tel: (918) 970-0053			
jeffpcheng@gmail.com			

長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

# 作主門徒・跨文化傳福音

Be a Disciple · Evangelism (Cross-Cultural)

聯合主日崇拜程序

### COMBINED ORDER OF WORSHIP

二月六日 February 06, 2022 主席 Presider: 張文迪 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 127:1-2 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

祈祷 Invocation

Sermon

主席 Presider

讀經 Scripture Reading 創 Gen. 2:18; 弗 Eph. 5:22-33 眾坐 Congregation

證道 家庭系列 (二) 妻子的角色

程保治牧師 Rev. Jeff Cheng

回應/奉獻 Response/Offering

主席 Presider

主席 Presider

83 Great are Thy Mercies 天恩歌

聖餐 Holy Communion

眾坐 Congregation

138 Jesus keep me near the cross 十架為我榮耀

Family Series (2) The Wife's Role

歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements

每月经文 Monthly Verses 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

预表 朱雅斯於其代 diory to dod in the highest — 从立 congregation 祝禱 Benediction — 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

## 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。祝愿大家農曆新年蒙恩,願神賜福大家並祂所喜 悦的人。
- 2. 下主日 (2/13) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 今天下午一點半有二月份的執事會。請執事們留意並請大家代禱。
- 4. 教會會在 2/19 慶祝華人農曆新年, 5: 30PM 聚餐。教會邀請各團契, 小組, 和 弟兄姐妹預備節目來慶祝。詳情可向李允誠弟兄詢問。
- 5. 教會 40 週年慶策劃已經開始展開了。第三次 ZOOM 會議在 2/10 晚上。我們需要志願者參與負責歷史檔案編排照片收集,影音製作,特刊,佈置,海報,邀請,節目安排,傳承,見證等各項內容執行和負責人。若你有感動,請聯繫執事或牧師。謝謝!
- 6. 今天午餐後, 1 點到 1 點半在大堂有詩班練習, 請詩班員準時出席。

### 祷告事項:

## 教會事工

- 為三月份要開始的幸福小組第二期準備工作、參與同工、及 Best 邀約禱告。
- 2. 為今年 2/19 (星期六) 農曆新年慶祝活動及安排禱告。
- 3. 為今年宣教年會的講員邀请及籌備工作禱告。
- 4. 為星期五晚上 7:30pm 各團契及小組網上聚會禱告。

## 肢體關懷

- 1. 為教會弟兄姊妹在疫情中蒙神保守、受感染者得醫治禱告。
- 2. 為黃道信弟兄的服事及可以早點回印尼辨些事情禱告。
- 3. 為12年級高中生 Lauren Hsieh 申請大學禱告,求神帶領申請過程。

# 健康需要

- 1. 為瑪琍姐妹的心臟動脈腫瘤能縮小, 可以不用動手術禱告。
- 2. 為凌楓姐妹的心跳偏高及醫生能找出原因禱告。

# 普世宣教

- 1. 為 Paula 預計搬回 Tulsa 的各樣準備工作及找到合適的居住地方禱告。
- 2. 為高牧師身上癌細胞的治療禱告,求主保守看顧並加添體力。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service. Happy Chinese New Year.
- 2. Next Sunday (2/13) is our combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Our February deacon board meeting will be held at 1:30 PM. All deacons please take note and let us keep them in our prayer.
- 4. Our church will be celebrating Chinese New Year on 2/19/2022, we will have potluck dinner at 5:30 PM. We would like to invite all fellowships, cell group, and small group to prepare programs for the celebration. Please contact brother Yung Lee for more information.
- 5. Our church 40th anniversary planning has begun. Our next ZOOM meeting will

be on 2/10 evening. We will need volunteers to help out with church history choreography, picture collections, video production, publication, decoration, poster, invitation, program arrangement, inheritance, testimony, etc. If you are willing to help, please contact pastor or any deacons. Thanks!

6. After lunch, the choir will resume practice at 1:00 PM to 1:30 PM.

## **Prayer Items:**

#### **Church Ministry**

- 1. Pray for the preparations, participation of co-workers, and Best invitations for the second happiness group to start in March.
- 2. Pray for the Chinese New Year celebration and arrangements on 2/19 (Saturday) this year.
- 3. Pray for the speaker invitations and preparations for this year's mission conference.
- 4. Pray for each fellowship and small group online meeting at 7:30pm on Friday evening.

### **Member Care**

- 1. Pray for the church brothers and sisters to be protected by God during the epidemic, and for the infected to be healed.
- 2. Pray for Brother Huang Daoxin's service and for the early return to Indonesia to handle some things.
- 3. Pray for the 12th grade high school student Lauren Hsieh to apply for college. Pray for God to lead the application process.

#### Health needs

- 1. Pray for Sister Mary's heart arterial tumor to be reduced without surgery.
- 2. Pray for sister Jinny's high heart rate and the doctor to find out the reason.

## **World Missions**

- 1. Pray for Paula's various preparations for moving back to Tulsa and finding a suitable place to live.
- 2. Pray for the treatment of cancer cells in Pastor Ko's body and pray for the Lord's protection and strength.

# 講道大綱 Sermon Outlines:

- I. 幫助丈夫 Helping your husband.
- II. 順服丈夫 Submitting to your husband.
- III. 敬重丈夫 Respecting your husband